



MELONBALL play fast, technical and political punk rock: sharp riffs, precise and intricate drumming, strong melodies and the unmistakable voice of their female singer Oli.

Over the past few years, the band has appeared at festivals including Taubertal Festival, Ruhrpott Rodeo, Manchester Punk Festival, Mighty Sounds, Brakrock, Punk Rock Holiday and Music 4 Cancer. They have also played shows and toured with bands such as Lagwagon, ZSK, A Wilhelm Scream, Authority Zero, Belvedere, Satanic Surfers and Bad Cop Bad Cop.

Averaging around 40 shows a year, MELONBALL are constantly on the road, both in Germany and internationally. In 2023, they toured the UK, followed by a ten-day tour of Eastern Canada in 2024. Alongside tours with The Iron Roses, Authority Zero, Belvedere and Satanic Surfers, the band completed their own European headline tour in spring 2026.

Their debut album *BREATHE* was released in March 2023 via Thousand Islands Records (USA/CAN) and Lockjaw Records (UK), followed by the acoustic EP *eup•nea* in April 2024. Their second album *Take Care* was released on February 27, 2026 via Rookie Records (GER) and Thousand Islands Records (CAN). In 2025, MELONBALL received the GUNDA Pop Culture Award.

Please note: We kindly ask that publications refrain from including personal information such as last names, occupations or other private details. Thank you for respecting our privacy.

BOOKING:

Merit-Based Booking & Management
Steve Rawless
mbbmsteve@gmail.com

CONTACT:

Oli (singer)
info@melonballpunkrock.com
www.melonballpunkrock.com





MELONBALL spielen schnellen, technischen und politischen Punkrock: scharfe Riffs, präzises und detailreiches Schlagzeug, starke Melodien und die unverwechselbare Stimme ihrer Sängerin Oli.

In den vergangenen Jahren war die Band auf Festivals wie Taubertal Festival, Ruhrpott Rodeo, Manchester Punk Festival, Mighty Sounds, Brakrock, Punk Rock Holiday und Music 4 Cancer zu sehen. Dazu kommen Shows und Touren mit Bands wie Lagwagon, ZSK, A Wilhelm Scream, Authority Zero, Belvedere, Satanic Surfers und Bad Cop Bad Cop.

Mit durchschnittlich rund 40 Shows pro Jahr sind MELONBALL kontinuierlich unterwegs – in Deutschland ebenso wie international. 2023 tourte die Band durch Großbritannien, 2024 folgte eine zehntägige Tour durch Ostkanada. Neben gemeinsamen Touren mit The Iron Roses, Authority Zero, Belvedere und Satanic Surfers spielte die Band im Frühjahr 2026 eine eigene erfolgreiche Headliner-Tour durch Europa.

Im März 2023 erschien das Debütalbum *BREATHE* über Thousand Islands Records (USA/CAN) und Lockjaw Records (UK), gefolgt von der Akustik-EP *eup•nea* im April 2024. Das zweite Album *Take Care* erschien am 27. Februar 2026 über Rookie Records (GER) und Thousand Islands Records (CAN). 2025 wurden MELONBALL mit dem GUNDA Popkulturpreis ausgezeichnet.

Hinweis: Wir bitten darum, in Veröffentlichungen auf personenbezogene Informationen wie Nachnamen, Berufe oder andere private Details zu verzichten. Vielen Dank für die Berücksichtigung unserer Privatsphäre.

BOOKING:

Merit-Based Booking & Management
Steve Rawless
mbbmsteve@gmail.com

CONTACT:

Oli (singer)
info@melonballpunkrock.com
www.melonballpunkrock.com

